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ACTA DE REUNIÓ

Reunió del Consell de Departament núm. 209
Núm. de la sessió: 209
Data: 18/04/2023
Hora primera convocatòria: 09:30
Hora segona convocatòria: 10:00
Lloc: TC2306DS

Assistents
Martínez Rodrigo, María de los Dolores - President
Sancho Bru, Joaquín Luis - Secretari/a
Agost Torres, María Jesús - Membre
Cabello López, Ramón - Membre
Carlos Alberola, Maria del Mar - Membre
Cervera Nacher, Rosa - Membre
Company Calleja, Pedro Pablo - Membre
Fuentes Ballesteros, José Feliciano - Membre
Gallardo Izquierdo, Antonio - Membre
García Ortiz, José Vicente - Membre
González Lluch, María Carmen - Membre
Hernández López, Leonor - Membre
Ibáñez Forés, Valeria - Membre
Delegació de vot de: Braulio Gonzalo, Marta

Ibáñez Marín, María Angeles - Membre
Llopis Doménech, Rodrigo - Membre
Moliner Cabedo, Emmanuela - Membre
Mondragón Cazorla, Rosa - Membre
Mota Babiloni, Adrián - Membre
Mulet Escrig, Elena - Membre
Pérez González, Antonio - Membre
Piquer Vicent, Ana María - Membre
Piñana Mormeneo, Martín - Membre
Reig Cerdá, Lucía - Membre
Roda Casanova, Víctor - Membre
Roda Sales, Alba - Membre
Rodríguez Cervantes, Pablo Jesús - Membre
Romero Sales, Sara - Membre
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Royo González, Marta - Membre
Sánchez Marín, Francisco Tomas - Membre

Ordre del dia
1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Informe de la Directora

3. Assumptes d'aprovació

1. Aprovació, si escau, d'autoritzacions d'estades de mobilitat del PDI del
departament

2. Aprovació, si escau, de canvis de representants del departament en comissions
de titulació

3. Aprovació, si escau, de proposta de places noves a temps complet

4. Torn obert de paraula

Desenvolupament de la sessió
1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

S'aprova per assentiment l'acta de la sessió núm. 208.

2. Informe de la Directora

La Directora informa sobre les negociacions de necessitats docents per al curs
2023/24. Segons el calendari, la reunió amb el VOAP serà el 8 de maig. Abans,
el 2 i 3 de maig es consensuarà en Junta Permanent i Consell de Departament,
respectivament, la proposta del departament. La Directora demana als caps d'àrea
que li passen una proposta abans del divendres 28 d'abril. Informa així mateix que
de moment el que s'ha fet és revisar i corregir les dades que van passar des del
VOAP. Amb l'entrada en vigor de la LOSU hi diferents coses que ja no es poden
fer, i de les quals el VOAP ha informat, com ara que ja no es poden convocar
places d'Ajudant, que els contractes d'AJD han de ser tots a 18 crèdits (i per tant
no és factible els canvis d'AJD tipus I a tipus II que vam aprovar al darrer Consell
de Departament), i que els nous associats no poden estar a més de 12 crèdits. La
transitòria permet mantindre els contrats dels associats actuals, però no està clar
encara si és possible modificar la seua dedicació.

3. Assumptes d'aprovació

1. Aprovació, si escau, d'autoritzacions d'estades de mobilitat del PDI del
departament

Josep Chordà Monsonís, Personal Investigador Predoctoral en Formació
adscrit a l’Àrea de Mecànica de Medis Continus i Teoria d’Estructures, sol·licita
autorització per realitzar una estada al centre d’investigació KTH Royal Institute
of Technology d’Estocolm (Suècia) per tal de portar a terme tasques de recerca
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relacionades amb el comportament dinàmic de ponts de ferrocarril, que és
l’objecte principal de la seua tesi doctoral, durant el període comprés entre el
19 de febrer de 2024 i el
19 de juny de 2024. El sol·licitant té venia docendi, però l'àrea pot organitzar
la docència de forma que siga només en primer semestre i per tant no es
requerirà la contractació de personal addicional per suplir-lo. Les tutories
seran ateses virtualment durant el segon semestre pel sol·licitant i qualsevol
necessitat addicional serà coberta pel professor de l’àrea de MMCTE José
Manuel Portolés Flaj.

S'aprova per assentiment l'autorització de l'estada al KTH de Josep Chordà
Monsonís.

2. Aprovació, si escau, de canvis de representants del departament en
comissions de titulació

Des de l'àrea d'Expressió Gràfica en l'Enginyeria se sol·licita un canvi
als representants del departament en la comissió de titulació del grau en
Enginyeria en Disseny Industrial i Desenvolupament de Productes. Es proposa
canviar el representant suplent de Margarita Vergara, que era Carmen
González Lluch, per Verónica Gracia Ibáñez.

S'aprova per assentiment el canvi sol·licitat, de forma que els representants
del departament en la comissió de titulació del grau en Enginyeria en Disseny
Industrial i Desenvolupament de Productes queden de la següent forma:
Repr. #1 (PE) Titular: Elena Mulet Escrig; Suplent: Sari Vidal Nadal
Repr. #2 (EGE) Titular: Margarita Vergara Monedero; Suplent: Verónica Gracia
Ibáñez
Repr. #3 (EM) Titular: José Vicente García Ortíz; Suplent: F. Javier Andrés de
la Esperanza

3. Aprovació, si escau, de proposta de places noves a temps complet

Amb les dades proporcionades des de Planificació, només hi ha possibilitat
d'una nova plaça a temps complet a l'àrea d'Expressió Gràfica en l'Enginyeria.
Des del VOAP s'ha avisat que, donada l'actual situació econòmica d'incertesa
i de falta de recursos i de pla de finançament, probablement no serà viable
considerar la dotació de totes les noves places a temps complet demanades.
L'àrea està interessada en crear aquesta plaça, en segon semestre del proper
curs, i sol·licita que el departament recolze la petició.

S'aprova per assentiment sol·licitar al VOAP la creació d'una nova plaça a
temps complet en l'àrea d'Expressió Gràfica en l'Enginyeria, en segon semestre
del proper curs.

4. Torn obert de paraula

Rodrigo Llopis, director del Grau en Enginyeria Mecànica, pregunta que com es
gestionarà des del departament les necessitats de conciliació familiar del PDI. La
Directora explica que el departament va enviar el llistat de PDI del departament
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amb necessitats de conciliació familiar dins del període establert, a més d'informar
els responsables d'àrea. La idea és continuar com fins ara, treballant conjuntament
des de les àrees de coneixement i les titulacions en la confecció d'horaris, i ser
flexibles en la mesura del possible des de les dues parts.
Antonio Gallardo pren la paraula per explicar que han tornat a caure partícules del
sostre de tallers. És la tercera vegada. Prega que es demane una solució definitiva,
i per a tal cosa si cal que es contacte amb l'Oficina de Prevenció també, a més
de contactar amb l'OTOP. La Directora pren nota per tractar el tema amb l'OTOP
per conèixer quin és l'estat de les actuacions que s'han fet o estan per fer, i amb
l'Oficina de Prevenció si cal.


